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OBEC Kovářov 

 

Zápis z 20. jednání Zastupitelstva Obce Kovářov 14.12.2021 

Místo jednání: Kovářov  

Začátek: 18.00 hodin 

 

Zasedání řídil: starosta obce Pavel  Hroch 

Přítomni: Pavel Hroch,  Mgr. Libor Mandovec, Pavel Hácha, Ing. Petr Janeček, Josef Pinta, Libor 

Škoch, Pavel Škoch, Bc. Martin Vlna, Mgr. Pavla Zelenková Ph.D., Aleš Zeman, Miloslav Hubička, 

Josef Grůbr, Štěpánka Rybníčková, MUDr. Jaroslav Kahoun 

Omluven: Mgr. Vladimír Brůžek  

Ověřovatelé zápisu: Josef Grůbr, Pavel Hácha  

Zapisovatelka: Marie Habartová 

 

Prezence členů zastupitelstva 

 

Starosta obce Pavel Hroch zahájil jednání, přivítal přítomné zastupitele a hosty  

Starosta obce konstatoval 14 přítomných a nepřítomnost: Mgr. Vladimír Brůžek  

 

Bylo provedeno schválení ověřovatelů. 

Bylo provedeno schválení programu jednání.                                                     

PROGRAM 

Prezence členů zastupitelstva 

Schvalování ověřovatelů 

 1)   Kontrola usnesení 

 2)   Projednání informace  o činnosti OÚ  

 3 )  Projednání ceny vodného na rok 2021 pro vodovod Kovářov – Radvánov -Zlučín          

 4 )  Projednání ceny vodného na rok 2021 pro vodovod Chrást–Jalovčí- Lašovice- Zahořany  

 5)   Projednání rozpočtového opatření č. 8 /2021  

 6)   Projednání rozpočtového opatření č. 9 /2021 

 7)   Projednání pověření RO ke schválení rozpočtového opatření č.10/2021 

8)   Projednání žádosti o individuální dotaci TJ ZD Kovářov 

9)   Projednání žádosti o individuální dotaci Hostínské divadlo o.s. 

10) Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor  Kovářovan /činnost/ 

 11) Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan /festival/ 

 12) Projednání žádosti o individuální dotaci TTC  

 13) Projednání příspěvku na provoz ZŠ Kovářov 

 14  Projednání příspěvku na provoz MŠ Kovářov 

 15) Projednání převodu peněžních prostředků do fondu obnovy vodohospodářského majetku 

 16) Projednání rozpočtu fondu obnovy vodohospodářského majetku 2022 

 17) Projednání rozpočtu na rok 2022 

 18) Projednání střednědobého výhledu rozpočtu 2023 - 2025 

 19) Projednání OZV č.2/2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství          

 20) Projednání OZV č.3/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství  

 21) Projednání žádosti na odkoupení části obecního pozemku parcela č. 935/1 k.ú. Předbořice             

 22) Projednání žádosti na odkoupení části ostatní komunikace parcela č.1145/1 k.ú Zahořany 

 23) Projednání žádosti na odkoupení části obecního pozemku parcela č.596/20 k.ú. Vepice 

 24) Projednání  žádosti  na odkoupení obecního pozemku parcela č. 725 k.ú. Vesec  

 25) Projednání žádosti na odkoupení části obecního pozemku 665/8 k.ú. Vesec                                                

 26) Projednání návrhu na snížení počtu členů zastupitelstva pro volební období 2022-2026 

 27) Projednání výběru dodavatele na „Projektovou dokumentaci – Kanalizace a ČOV Kovářov“ 

 28) Projednání schválení komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Březí u Kovářova  

 29) Projednání schválení DPP pro zastupitele 

 30) Diskuse 

 31) Závěr 



 2 

BOD č. 1 Kontrola usnesení 

P. Škoch, předseda kontrolního výboru, seznámil zastupitele s plněním usnesení. Kontrola proběhla 

dne 08.12.2021. Byla provedena kontrola usnesení za rok 2021. Pan Škoch popsal plnění usnesení. 

Nebylo zjištěno pochybení v plnění usnesení ze strany obce.  

 

Návrh usnesení č. 1:  

ZO bere na vědomí informaci podanou kontrolním výborem. 

Pro:  13  Proti:    0 Zdržel se: 0  

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

BOD č. 2 Projednání informace o činnosti OÚ Kovářov 

Pan starosta informoval zastupitele obce o činnosti OÚ Kovářov: 

 covidová situace v obci 

 oslava 800 let: poděkování všem, kteří se podíleli na přípravách 

 výstavba hasičárny přerušena od 20.12.2021 do 10.01.2021 

 zimní údržba – stížnosti na kluzkost silnice 

 příprava dotačních žádostí MMR, Jihočeský kraj 

 poruchy vodovodu 3x - nekvalitní práce při budování vodovodu 

 sběrný dvůr bude otevřen do 18.12.2021, poté bude otevřen v lednu 2022 

 

J. Kahoun upozornil na stálý problém komunikace kolem Špetů, kde i přes zákaz projíždějí auta a 

ohrožují chodce. Dále upozornil na problém otevřené vody na Kozím plácku Kovářov, nebezpečné pro 

děti - nutno učinit nápravu. 

 
Návrh usnesení č. 2: 

ZO bere na vědomí informaci o činnosti OÚ Kovářov. 

Pro: 14  Proti: 0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 2 bylo přijato. 

 

BOD č. 3 Projednání ceny vodného na rok 2022 pro vodovod Kovářov - Radvánov - Zlučín 

Pan starosta popsal ceny vodného pro rok 2022 a porovnání cen s rokem 2021. Cena vodného je 

uváděna bez DPH, cena pevné složky vodoměru zůstává nezměněna. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

Janeček Petr, Zeman Aleš upozornili na chuť vody - není dobrá. 

Zelenková Pavla upozornila na barvu teplé vody. 

 

Návrh usnesení č. 3: 

ZO schvaluje cenu vodného pro vodovod Kovářov – Radvánov - Zlučín 33,50 Kč/m3 bez DPH + 

pevná složka vodného / vodoměr 330,- Kč bez DPH pro rok 2022. 

Pro:  14  Proti:   0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 3 bylo přijato. 

 

BOD č. 4 Projednání ceny vodného na rok 2022 pro vodovod Chrást - Jalovčí - Lašovice - Zahořany 

Cena vodného je uváděna bez DPH, cena pevné složky vodoměru zůstává nezměněna. Diskuse 

k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 4: 

ZO schvaluje cenu vodného pro vodovod Chrást - Jalovčí - Lašovice - Zahořany 33,50 Kč/m3 bez 

DPH + pevná složka vodného / vodoměr 330,- Kč bez DPH pro rok 2022. 

Pro: 14   Proti: 0    Zdržel se:  0 

Usnesení č. 4 bylo přijato. 
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BOD č. 5 Projednání rozpočtového opatření č. 8/2021 

Paní V. Janečková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č.8/2021, které bylo schváleno na 

jednání RO dne 04.10.2021 a ZO se dává na vědomí. 

 

Návrh usnesení č. 5: 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2021: příjmy 633.795,- Kč, výdaje 633.795,- Kč.    

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5 bylo přijato. 

 

BOD č. 6 Projednání rozpočtového opatření č. 9/2021 

Paní V. Janečková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č.9/2021, které bylo schváleno na 

jednání RO dne 29.11.2021 a ZO se dává na vědomí. 

 
Návrh usnesení č. 6: 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2021: příjmy 1.204 495,- Kč a výdaje   777.380,- Kč        

Pro: 14   Proti:  0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 6 bylo přijato. 

 

BOD č. 7 Projednání pověření RO ke schválení rozpočtového opatření 10/2021 

Toto pověření nutno schválit, aby RO mohla provést schválení finálního rozpočtového opatření.   

 

Návrh usnesení č. 7: 

ZO pověřuje RO ke schválení rozpočtového opatření č. 10/2021. 

Pro: 14    Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 7 bylo přijato. 

 

BOD č. 8 Projednání žádosti o individuální dotaci TJ ZD Kovářov, z.s. ve výši 190.000,- Kč 

Pan starosta informoval zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro TJ ZD Kovářov, z.s. Diskuse 

k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 8: 

ZO schvaluje individuální dotaci TJ ZD Kovářov, z.s. ve výši 190.000,- Kč,  rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č. 14/2015 a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

Pro: 14    Proti: 0    Zdržel se:  0 

Usnesení č. 8 bylo přijato. 

 

BOD č. 9 Projednání žádosti o individuální dotaci Hostínské divadlo, z.s. ve výši 120.000,- Kč 

Pan starosta informoval zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Hostínské divadlo, z.s. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 9: 

ZO schvaluje individuální dotaci Hostínské divadlo, z.s. ve výši 120.000,- Kč a rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

Pro: 14   Proti:  0   Zdržel se:  0 

Usnesení č. 9 bylo přijato. 

 

BOD č. 10 Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s na 

činnost ve výši 120.000,- Kč 

Pan starosta informoval zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Jihočeský folklorní soubor 

Kovářovan, z.s. na činnost. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
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Návrh usnesení č. 10: 

ZO schvaluje individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s. ve výši 120.000,- Kč na 

činnost a rozhodlo o uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici 

č.14/2015 a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Pro: 14  Proti:   0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 10 bylo přijato. 

 

BOD č. 11 Projednání žádosti o individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s na 

uspořádání XXV. folklorního festivalu Kovářov 2022 ve výši 100.000,- Kč 

Pan starosta informoval zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro Jihočeský folklorní soubor 

Kovářovan, z.s. na uspořádání festivalu. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 11: 

ZO schvaluje individuální dotaci Jihočeský folklorní soubor Kovářovan, z.s. ve výši 100.000,- Kč na 

uspořádání XXV. folklorního festivalu a rozhodlo o uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzorové 

smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Pro:  14  Proti:   0  Zdržel se:  0 

Usnesení č. 11 bylo přijato. 

 

BOD č. 12 Projednání žádosti o individuální dotaci TTC Kovářov, z.s. ve výši 55.000,- Kč 

Pan starosta informoval zastupitele o výše uvedené žádosti o dotaci pro TTC Kovářov, z.s. Diskuse 

k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 12: 

ZO schvaluje individuální dotaci TTC Kovářov, z.s. ve výši 55.000,- Kč a rozhodlo o uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle vzorové smlouvy uvedené ve směrnici č.14/2015 a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

Pro:  14  Proti:  0   Zdržel se: 0  

Usnesení č. 12 bylo přijato. 

 

BOD č. 13 Projednání příspěvku na provoz ZŠ Kovářov ve výši 1.350.000,- Kč      

L. Mandovec seznámil zastupitele s navýšením, částka bude použita na úhradu elektrické energie  a na  

změnu systému výdeje obědů ve školní jídelně z kartiček na čipy.  Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 13: 

ZO schvaluje příspěvek na provoz pro ZŠ Kovářov ve výši 1.350.000,- Kč 

Pro: 14   Proti: 0   Zdržel se:  0  

Usnesení č. 13 bylo přijato. 

 

BOD č. 14 Projednání příspěvku na provoz MŠ Kovářov ve výši 350.000,- Kč      

p. Janečková informovala zastupitele. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 14: 

ZO schvaluje příspěvek na provoz pro MŠ Kovářov ve výši 350.000,- Kč. 

Pro: 14   Proti:  0  Zdržel se: 0  

Usnesení č. 14 bylo přijato. 

BOD č. 15 Projednání převodu peněžních prostředků do fondu obnovy vodohospodářského majetku       

P. Janečková informovala zastupitele. Pan starosta informoval o posílení fondu - oprava vodovodu 

nová ulice Kovářov. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 15: 

ZO schvaluje převod do Fondu obnovy vodohospodářského majetku ve výši 2.776.400,- Kč. 

Pro:  14  Proti: 0    Zdržel se: 0  

Usnesení č. 15 bylo přijato. 
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BOD č. 16 Projednání rozpočtu fondu obnovy vodohospodářského majetku 2022      

P. Janečková informovala zastupitele. Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

Návrh usnesení č. 16: 

ZO schvaluje rozpočet Fondu obnovy vodohospodářského majetku pro rok 2022: příjmy 1.213.600,- 

Kč, výdaje 2.400.500,- Kč. 

Pro: 14    Proti:  0   Zdržel se: 0   

Usnesení č. 16 bylo přijato. 

 

BOD č. 17 Projednání rozpočtu na rok 2022 

P. Janečková podrobně rozebrala návrh rozpočtu na rok 2022. 

Rozpočet může doznat změn, možná se bude propadat.                                  

Návrh usnesení č. 14: 

1) ZO schvaluje schodkový rozpočet obce pro rok 2022 takto: 

Celkové příjmy rozpočtu obce                           36.400 000,- Kč 

Financování splátka úvěru                                  -   399.600,- Kč 

Zapojení přebytku minulých let                        23.848.300,- Kč 

Celkové zdroje ve výši                                     59.848.700,- Kč 

 

Běžné výdaje                                                   31.028.700,- Kč 

Kapitálové výdaje                                            28.820 000,- Kč 

Celkové zdroje rozpočtu ve výši                       59 848.700,- Kč 

2) ZO schvaluje závazné ukazatele dle sestavy „Návrh rozpočtu – závazné ukazatele rok 2022“    

3)  Zastupitelstvo obce stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č.128/2000 Sb., o obcích, 

ve znění pozdějších předpisů, kompetenci rady obce k provádění rozpočtových opatření v následujícím 

rozsahu: 

a) navýšení daňových, běžných a kapitálových příjmů bez omezení, 

b) navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté transfery) a jejich zapojení do výdajů ve 

stejné výši, 

c) navýšení závazného ukazatele ve výdajích do výše 300 000,- Kč včetně, snížením jiného závazného 

ukazatele na výdajové straně rozpočtu nebo zapojením financování (položka 8115), 

d) zapojení výdaje, který vyžaduje zajištění chodu obce v případě havárie, odvrácení možných škod a 

v případech, kdy by mohlo dojít k větší škodě neuhrazením požadovaných plnění (úhrada pokut, 

penále apod.), 

e) změny na položkách 1122 a 5365 – daň z příjmů právnických osob, kde je poplatníkem obec a 

zároveň příjemce sdílené daně. 

ZO si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci rady 

obce na nejbližším zasedání. 

 

4) ZO zmocňuje účetní obce k provádění změn rozpisu rozpočtu mezi položkami v rámci závazného 

ukazatele nebo k provádění změn v souladu s jinými předpisy a metodickými pokyny nadřízených 

orgánů pro potřeby výkaznictví.  

 

Pro: 14     Proti: 0     Zdržel se: 0 

Usnesení č. 17 bylo přijato. 

 

BOD č. 18 Projednání střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023 - 2025 

P. Janečková informovala zastupitele o střednědobém výhledu na roky 2023 - 2025.  

J. Kahoun dotaz - peníze na bytový dům - v případě stavby se musí finance doplnit /žádost dotace/ 

 

Návrh usnesení č. 18: 

ZO schvaluje střednědobý rozpočtový výhled na roky 2023 - 2025. 

Pro:  14  Proti:  0   Zdržel se: 0 

Usnesení č. 18 bylo přijato. 
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BOD č. 19 Projednání OZV č. 2 /2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Pan starosta - připraveno dle zákona, naplňuje platnou legislativu. 

MUDr. Kahoun Jaroslav - dotaz na smlouvu ukládání Sběrný dvůr pro obec Hrejkovice - smlouva 

skončila v rámci udržitelnosti. 

 

Návrh usnesení č. 19: 

ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021, o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství. 

Pro: 14            Proti: 0      Zdržel se: 0 

Usnesení č. 19 bylo přijato. 

 

BOD č. 20 Projednání OZV č.3/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství  

Vysoké náklady, proto zvýšení poplatku na 700,- Kč. Diskuse k tomuto bodu nebyla.  

 

Návrh usnesení č. 20: 

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č.3/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. 

Pro:  14         Proti:   0       Zdržel se: 0 

Usnesení č. 20 bylo přijato. 

 

BOD č. 21 Projednání žádosti na odkoupení části obecního pozemku parcela č. 935/1 k.ú. Předbořice 

Žádost podali manželé Martin a Drahomíra Křížovi, Milevsko, F. Kudláčka 1292 a Josef 

Kučera, Praha 4, Jižní IV 874/2. Pan Josef Kučera požádal o usnesení na odkoupení, kde bude pouze  

sám jako kupující. Na prodej pozemku byl vyvěšen 26.04.2019 záměr, který byl sejmut 10.05.2019 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 21: 

ZO schvaluje prodej obecního pozemku parcela č. 935/23 k.ú. Předbořice o výměře 186 m2 pro 

manžele Martina a Drahomíru Křížovi, Milevsko, F.Kudláčka 1292 za cenu 60,- Kč/m2. 

Do kupní smlouvy musí být zaneseno číslo usnesení ZO, kterým byl prodej schválen, datum vyvěšení 

a sejmutí záměru o prodeji. Při vkladu na katastrální úřad bude na OÚ Kovářov nahlášen den vkladu a 

ZO pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy.   

Pro: 9     Proti: 3   Zdržel se: 2 

Usnesení č. 21 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 22: 

ZO schvaluje prodej obecního pozemku parcela č. 935/24 k.ú. Předbořice o výměře 117 m2 a 

obecního pozemku parcela č. 935/25 o výměře 86 m2 pro Josefa Kučeru, Praha 4, Jižní IV. 874 /2  za 

cenu 60 ,- Kč/m2. 

Do kupní smlouvy musí být zaneseno číslo usnesení ZO, kterým byl prodej schválen, datum vyvěšení 

a sejmutí záměru o prodeji. Při vkladu na katastrální úřad bude na OÚ Kovářov nahlášen den vkladu 

ZO a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy.               

Pro:  14         Proti:   0      Zdržel se: 0 

Usnesení č. 22 bylo přijato. 

 

BOD č. 22 Projednání žádosti paní Evy Horáčkové na odkoupení části obecního pozemku parcela č. 

1145 k.ú. Zahořany o výměře 2 m2. 

 

Návrh usnesení č. 23: 

ZO schvaluje prodej části obecního pozemku parcela č. 1145 k.ú. Zahořany a bere na vědomí vyvěšení 

záměru na prodej části obecního pozemku parcela č. 1145 k.ú. Zahořany.  

Pro:  14        Proti:   0       Zdržel se: 0 

Usnesení č. 23 bylo přijato. 
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BOD č. 23 Projednání žádosti p. Ludmily Toužimské, Vepice 23 na odkoupení části obecního 

pozemku parcela č.596/20 k.ú. Vepice 

RO nedoporučila prodej části obecního pozemku parcela č.596/20 k.ú. Vepice, pozemek je součástí 

návsi. Diskuse k tomuto bodu nebyla 

 

Návrh usnesení č. 24: 

ZO neschvaluje prodej části obecního pozemku parcela č. 596/20 k.ú Vepice. 

Pro: 14          Proti: 0         Zdržel se: 0  

Usnesení č. 24 bylo přijato. 

  

BOD č. 24 Projednání žádosti pana Michala Kosobuda, Sepekov čp. 387 na odkoupení části obecního 

pozemku parcela č.725 k.ú. Vesec  

Na prodej pozemku byl vyvěšen záměr (20.10.2021 a sejmut byl 05.11.2021). Budování opěrné zdi. 

 

Návrh usnesení č. 25: 

ZO schvaluje prodej části obecního pozemku parcela č.725 k.ú. Vesec, Na prodej nutno dodat 

geometrický plán s výměrou určenou k prodeji. Při zaměření nutná účast zástupce obce.  

Pro: 14         Proti: 0     Zdržel se: 0 

Usnesení č. 25 bylo přijato. 

 

BOD č. 25 Projednání žádosti RNDr. Milena Hesounová, Praha 6, Vondroušova 1185 na odkoupení 

části obecního pozemku parcela č. 665/8 k.ú. Vesec 

RO nedoporučila prodej části obecního pozemku parcela k.ú č. 665/8, jedná se o část cesty. Diskuse 

k tomuto bodu nebyla. 

 

Návrh usnesení č. 26: 

ZO neschvaluje prodej části obecního pozemku parcela č. 665/8 k.ú Vesec. 

Pro: 14           Proti:   0       Zdržel se: 0 

Usnesení č. 26 bylo přijato. 

 

BOD č. 26 Projednání návrhu na snížení počtu členů zastupitelstva pro volební období 2022-2026 

Návrh podal Ing. Vladimír Sedakov, který seznámil zastupitele s důvodem snížení počtu zastupitelů 

z patnácti členů na třináct pro volební období 2022 -2026. 

Janeček Petr - úspora 

 

Návrh usnesení č. 27: 

ZO neschvaluje snížení počtu členů Zastupitelstva obce Kovářov pro následující volební období 

od roku 2022 z patnácti na třináct. 

Pro: 12         Proti: 1       Zdržel se: 1 

Usnesení č. 27 bylo přijato. 

  

BOD č. 27 Projednání výběru dodavatele na “Projektovou dokumentaci – Kanalizace a ČOV 

Kovářov“ 

Vítězem je firma PROVOD – inženýrská společnost s.r.o. Výběrové řízení prováděla společnost 

Minos CB, s.r.o. Pan starosta přečetl pořadí účastníků, kteří se výběrového řízení zúčastnili. Diskuse 

k tomuto bodu nebyla.  

 

Návrh usnesení č. 28: 

ZO schvaluje výsledky výběrového řízení „Projektová dokumentace – Kanalizace a ČOV 

Kovářov.“Výběrové řízení vyhrála firma PROVOD – inženýrská společnost s.r.o., IČO 250 23 829, za 

1.893.000,- Kč bez DPH.Pro: 14          Proti: 0         Zdržel se: 0 

Usnesení č. 28 bylo přijato. 
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BOD č. 28 Projednání schválení komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Březí u Kovářova 

Pozemky obce byly použity na společné zařízení.  

 

Návrh usnesení č. 29: 

ZO schvaluje předloženou dokumentaci plánu společných zařízení komplexní pozemkové úpravy 

v k.ú. Březí u Kovářova ve znění aktualizace 2021. 

Pro: 14     Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 29 bylo přijato. 

 

BOD č. 29 Projednání schválení DPP pro zastupitele pana Libora Škocha   

DPP od 15.12.2021 do 31.12.2021. 

 

Návrh usnesení č. 30: 

ZO schvaluje dohodu o provedení práce pro pana Libora Škocha, v rozsahu 50 hodin za období 

od 15.12.2021 do 31.12.2021, výkon práce asistent prevence kriminality. 

Pro: 13     Proti: 0    Zdržel se: 1  

Usnesení č. 30 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 31: 

ZO schvaluje dohodu o provedení práce pro pana Libora Škocha na dobu od 1.1.2022 do 31.12.2022, 

v rozsahu max. 300 hodin rozsah výkonu práce asistent prevence kriminality. 

Pro: 13             Proti:  0      Zdržel se: 1 

Usnesení č. 31 bylo přijato. 

 

BOD č. 30 Diskuse 

Vlna Martin:  

dotaz na stav ZTV Zahořany … termín -  nejsou kontakty, nemáme zhotovitele 

dotaz na změny v územním plánu … do 10. možnost podávat návrhy, nyní stávající stav, který je ve 

stávajícím plánu, nebyl projeven zájem 

Rybníčková Štěpánka:   

Chrást - Radava - kurty hromadná zástavba, p. Pátek změna doporučena - individuální výstavba  

… p. starosta doplnění není možno dělat, pokud není hotový územní plán 

Pinta Josef:    

dotaz na EON smlouvy o věcném břemeni 

…problém s poplatky - velmi snížené, EGD chce platit tržní cenu, RO neschvaluje, schválený poplatek 

20 000,- Kč bez DPH, s tímto problémem se potýkají  i některé obce  

Zelenková Pavla:  

špatný stav hřiště na Chrást Radava  

… toto hřiště patří k rekreačnímu objektu p. Vojtěchové           

 

BOD č. 31 Závěr 

Starosta obce ukončil jednání ZO v 19.30 hodin. 

 

 

 

…………………………………………    ………………………………………. 

Místostarostka obce Štěpánka Rybníčková               Starosta obce Pavel Hroch 

 

 

………………………………………………………………………. 

Ověřovatelé zápisu: Josef Grůbr, Pavel Hácha 


